
 

Artikel 41 vragen nav  verdubbeling opvang asielzoekers Hotel Gooiland en proces vluchtelingen, 

asielzoekers, en statushouders.  

Aan en inleiding 

De fractie van Hart voor Hilversum, maar ook andere fracties van de raad, vragen al maanden om 

hun rol te kunnen en mogen vervullen ten aanzien van opvang vluchtelingen, asielzoekers, 

statushouders. Tot op heden heeft het college ons geïnformeerd middels college brieven en is er 

een afspraak om in januari 2023 het inhoudelijke gesprek met de raad te gaan houden. Het is een 

worsteling voor de Raad en het College op dit dossier. Samen daar je weg in vinden is een 

uitdaging. Te horen krijgen “het is een college bevoegdheid, het is de bevoegdheid van de 

burgemeester via de veiligheidsregio”, is niet iets wat ons inziens bijdraagt aan samen tot een 

oplossing komen. Hart voor Hilversum begrijpt dat bevoegdheden zo liggen, maar heeft een 

andere voorstelling en verwachting als het gaat om samen tot oplossingen te komen voor dit 

landelijke vraagstuk binnen ons Hilversum. We hebben het gevoel dat we op dit dossier 

toeschouwers zijn en niet in positie komen en zijn.  

De Fractie kijkt uit naar het inhoudelijke gesprek in Januari 2023 , maar heeft zorgen over dit 

proces en vind het van belang om het juiste gesprek op inhoud te kunnen voeren eerst de 

processen en insteek van het college helder te hebben en stelt u deze vragen zodat die processen 

en insteek helder worden. 

Op woensdag 30 November 2022 stond er een raadsinformatiebrief in Ibabs over het college besluit 

van dinsdag 29 november 2022 om een verdubbeling van het aantal asielzoekers en statushouders 

toe te staan voor “noodopvang” in Hotel gooiland. 

U schrijft; 

Hotel Gooiland heeft het initiatief genomen op 4 oktober 2022, pas op 22 November 2022 heeft het 

college besloten op het aanbod in te gaan. 

Vraag 1. Kunt u uitleggen wat u in die 7 weken voor proces heeft gelopen, Welke afwegingen zijn 

gemaakt en is het betrekken van de raad daar onderdeel van geweest?  

Op 1 november 2022 stuurt u de raad een raadsinformatiebrief “financiën opvang ontheemden en 

afdoening toezeggingen T22-23 T22-34 T22-50 en T22-52” 

U geeft daarin aan dat waarschijnlijk aanvullende crisis en noodopvang locaties nodig zijn en dat er 

een taakstelling ligt voor de regio. De brief zou moeten gaan over Oekraïense vluchtelingen maar ook 

de crisis en noodopvang en statushouders worden vermeld. 

Echter over de plannen van extra opvang bij Gooiland staat niets vermeld. 



 

 

 

 

 

 

Vraag 2. U wist van het voorstel van  Hotel Gooiland tot uitbreiding, kunt u uitleggen waarom het 

college dat niet opgenomen heeft in de brief? 

Het college heeft de bevoegdheid crisis en noodopvang vluchtelingen en asielzoekers te realiseren. 

Maar de raadsleden van Hart voor Hilversum vinden het van belang dat ook de raad in positie komt 

bij dit soort belangrijke zaken die een maatschappelijke impact hebben voor de Hilversumse 

inwoner. 

Vraag 3 Wat voor rol ziet u in dit soort processen voor de raad, ook gezien de voorgenomen nieuwe 

bestuurscultuur die we samen trachten te bewerkstellingen en wat verwacht u als college van de 

raadsleden?  

Ook bij college bevoegdheden staat het het college vrij om toch zorgpunten en aandachtpunten op 

te halen bij de raad, O.A de gemeentewet geeft daartoe ook ruimte. Bijvoorbeeld artikel 169.4 van 

de gemeentewet.  

Vraag 4 Is het college voornemens om de ruimte die o.a de gemeentewet bied om de raad te 

bevragen op aandacht en zorgpunten, hen tijdig te informeren en betrekken ook te gaan benutten, 

zodat de gemeenteraad in positie komt?  

De inwoners zijn middels een brief geïnformeerd over de verdubbeling in Hotel Gooiland. 

Vraag 5; heeft de eigenaar, het COA,  dan wel de gemeente ook de mening en de aandacht en 

zorgpunten van (om)inwoners gevraagd, of was de brief ter informatie voor het college voldoende? 

Welke overwegingen heeft het college hierin gehad?  

De Vereniging Nederlandse Gemeenten heeft verschillende hand/draaiboeken staan die gemeenten 

en colleges kunnen helpen op dit dossier om alle partijen en stakeholders mee te nemen in het 

proces die u kunt vinden in hun wegwijzer. 

https://vng.nl/rubrieken/onderwerpen/asielopvang 

Vraag 6; Maakt het college gebruik van deze tools en handreikingen van de VNG of gebruikt u andere 

routekaarten hiervoor? 

 

 

Namens de fractie van Hart voor Hilversum. 

Regie Redmeijer 

Fractievoorzitter. 

https://vng.nl/rubrieken/onderwerpen/asielopvang

